朝陽科技大學教師完成以產學合作計畫案進行產業服務申請表
Application for Completion of Industry Service by Industry-Academia Collaboration Project
~填寫申請表前請先閱讀背頁Please read Notes on the back page before completing this form~
	單位Service Unit
	姓名 Name/
	職稱 Position
	當輪次採計起始日 start date
	目前教授學科 Subjects currently teaching

	
	
	
	Ex.2021/11/20
(請參考附件4)
	1.                   2.　　 　   　   　3.
4.                   5.                 6.


	與產業合作且與任教領域相關之計畫Please only include collaboration projects that are related to the field of teaching.
	計畫名稱
Project Name
	身分別
Identity
	開始日
(備註二)

Start Date
(Remarks 2)
	結束日
End Date
	累計天數
No. of days counting 
	原計畫總經費
Original Budget
	採計
經費
Actual Amount
	產業貢獻(請填代碼詳備註三)Achievement Code(s) 
	系審查結果

（詳備註四）
Review by Department
(Refer to Remarks 4)
	學院審查結果

（詳備註四）
Review by School

(Refer to Remarks 4)

	
	
	□主持人 Principle Investigator (PI)
□共協同  人
Total ___ persons as Co-PI/Co-I
	
	
	
	
	
	
	□通過Accepted 
□未通過Rejected：
                 
	□通過Accepted 
□未通過Rejected：
                  

	
	
	□主持人 Principle Investigator (PI)
□共協同  人
Total ___ persons as Co-PI/Co-I
	
	
	
	
	
	
	□通過Accepted 
□未通過Rejected：
                 
	□通過Accepted 
□未通過Rejected：
                  

	
	
	□主持人 Principle Investigator (PI)
□共協同  人
Total ___ persons as Co-PI/Co-I
	
	
	
	
	
	
	□通過Accepted 
□未通過Rejected：
                 
	□通過Accepted 
□未通過Rejected：
                  

	
	合  計 Total
	
	
	
	
	□通過Accepted 
□未通過Rejected：
                   
	□通過Accepted 
□未通過Rejected：
                  


	申請人簽章：

Signature of 

Applicant
	主任簽章：
Signature of 

Department Director

	院長簽章：

Signature of 

College Dean
	研發處收執：
Office of Research and Industry-Academia Collaboration


備註 Remarks：
1、 請另提供產學合作計畫契約書影本(如附件3已表列，則無須提供)及對產業發展有貢獻之成果報告(格式如附件2)，供系、院審查後，送交研發處確認。 
Please provide a copy of the industry-academia cooperation contract (not necessary if listed in Annex 3) and the achievements report (format as shown in Annex 2) to the department and college for review and then send it to the Office of Research and Industry-Academia Collaboration for confirmation.
2、 依據本校教師進行產業研習或研究施行細則規定：
According to the “Implementation of Industry Study or Research conducted by Teachers of Chaoyang University of Technology.”,
1. 以產學合作計畫案方式進行者，其計畫案應與產業合作且與任教領域相關，簽約時間以教師進行產業研習或研究當輪次起，可累計計算，並達6個月以上。計畫案之採計標準為擔任計畫主持人（含共、協同主持人）且產學合作案金額累計達15 萬以上，或技術移轉金額累計達5萬以上。如為非單一主持人之案件，採計方式以主持人得70%，共同主持人及協同主持人均分40%計算。(試算表網址：https://www.cyut.edu.tw/~iac/IAC-Calculator.php) 
For teachers using this method, the project must collaborate with the industry and relate to the teaching field. The contract period shall be counted cumulatively from the time teachers conduct the projects according to the echelon they belong to and shall last for at least six months. The teacher can be the PI, Co-PI, or Co-I, and the project amount should exceed NT$150,000 or involving an amount exceeding NT$50,000 for transference of technology. For projects with more than one investigator, the PI shall share 70%, and the Co-PI and Co-I equally share 40%. (Refer to https://www.cyut.edu.tw/~iac/IAC-Calculator.php for calculator)
2. 如產學合作案金額累計達15 萬以上，或技術移轉金額累計達5 萬以上，但簽約時間累計未達6個月以上，可與深度實務研習合併累計計算。
For projects reaching the required amount but not yet last for more than 6 months, the teacher may include time spent on in-depth practical study.
3、 對產業發展有貢獻之成果，代碼如下：A1技術移轉、A2商品化、A3專利申請、A4輔導產業申請相關計畫、A5協助產業參與相關競賽或展覽、A6協助產業技術升級、A7協助產業增加產值、A8協助產業員工訓練、A9協助產業改善顧客服務、A10其他            （務必另行簡述對產業發展有貢獻之成果，字元上限20字）。
Codes for various kinds of achievements of the collaboration project: A1 transference of technology; A2 commercialization; A3 patent application; A4 guide the industry to apply for related schemes; A5 assist the industry joining related competition or exhibition, A6 assist in upgrading technology, A7 assist in increasing production value, A8 help to train up staff, A9 assist in improving customer services, A10 Others __________ (please elaborate in not more than 20 words).
4、 煩請各系院審查時，務必確認該計畫是否與任教領域有關、總累計天數超過180天且採計經費超過備註二，成果敘明產業貢獻，如未通過，請註記理由。
Departments have to ensure if the collaboration project is related to the teaching field of the teacher; has it been carried out for more than 180 days with amount reaching the requirements specified in remarks 2; elaboration of contribution in the achievements report. Write down the reason if the above could not be done.   　　
　　　　            　　    　　　　
